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Protokół nr 4/24 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Planowania 

Przestrzennego i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 27 sierpnia 2024 r., w Sali Posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Mosinie, pl. 20 Października 1  

Posiedzenie otworzyła o godz. 17:04 Przewodnicząca Komisji 

Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

Elżbieta Jarecka. W obradach udział wzięli członkowie wyżej 

wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście, zgodnie 

z listami obecności, które znajdują się w materiałach komisji.  

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Dyrektor Zarządu Zlewni w Poznaniu Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie Artur Grześkowiak przedstawił działania 

na terenie gminy Mosina podejmowane przez Państwowe Gospodarstwo 

Wodne Wody Polskie. Następnie udzielił odpowiedzi na pytania dotyczące 

między innymi następujących tematów:  

− planów i możliwości podniesienia poziomu wody w Kanale Mosińskim; 

− „ucieczki” wody z Jeziora Łódzko-Dymaczewskiego i potrzeby jej 

retencjonowania; 

− właściciela Kanału Mosińskiego; 

− możliwości naprawy śluzy na cieku wypływającym z Jeziora Łódzko-

Dymaczewskiego przez jakieś stowarzyszenie pod nadzorem 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie; 

− interpelacji dotyczącej przeszkód drzewnych dla spływów kajakowych 

na Kanale Mosińskim; 

− wyrwy w wale Kanału Mosińskiego na wysokości cmentarza parafialnego 

w Mosinie i potrzeby podjęcia działań w celu jej likwidacji; 

− wykonywania przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie 

badań wysokości wód; 

− wysychania i zarastania cieków wodnych oraz potrzeby podjęcia działań 

w celu przeciwdziałania temu zjawisku; 

− wpływu poziomu wody w cieku wodnym na roślinność; 

− celu funkcjonowania aeratora na Jeziorze Góreckim; 

− przystani wodnej UKS Kotwica Rogalinek i sprawy dotyczącej tej 

przystani, która procedowana jest w Państwowym Gospodarstwie 

Wodnym Wody Polskie; 

− negatywnej oceny funkcjonowania jazu w Bolesławcu i potrzeby jego 

rozbiórki; 
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− zastawek na ciekach wodnych w lasach powstałych wskutek działań 

Lasów Państwowych i przyczyn rozebrania jednej z nich zlokalizowanej 

na Olszynce; 

− zinwentaryzowanych cieków wodnych znajdujących się pod pieczą 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie; 

− właściciela cieku Babinka; 

− potrzeby wybudowania slipu na przystani żeglarskiej w Dymaczewie 

Nowym i procedury związanej z realizacją tej inwestycji; 

− czasu potrzebnego na wydanie decyzji wodno-prawnej przez Państwowe 

Gospodarstwo Wodne Wody Polskie; 

− udziału Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie 

w procedurze uchwalania miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego i planów ogólnych w zakresie terenów zalewowych; 

− możliwości połączenia ze sobą dwóch zbiorników wodnych „Glinianek” 

o różnych poziomach wód i procedury z tym związanej; 

− możliwości uaktywnienia cieku wodnego wpływającego do „Glinianek”. 

W dyskusji udział wzięli: radny Arkadiusz Cebulski, Dyrektor Zarządu 

Zlewni w Poznaniu Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie 

Artur Grześkowiak, radna Elżbieta Jarecka, radna Jolanta 

Szymczak, Henryk Michalak z UKS Kotwica Rogalinek, radny Zbigniew 

Grygier, radny Jerzy Falbierski, Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa Radosław Łucka, Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Roman Kolankiewicz, radny Mateusz Fabisiak, 

Komandor Mosińskiego Klubu Żeglarskiego Jacek Mądrawski, Kierownik 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie Waldemar Demuth i Zastępca 

Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst przedstawił projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego pn. „Pecna – tereny południowo-

zachodnie” obejmującego część wsi Pecna, który znajduje się 

w materiałach komisji. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− potrzeby przedstawienia na zdjęciach terenów zalewowych 

oraz potrzeby ich „wyłączenia” spod zabudowy i zakresu tego 

wyłączenia; 

− dysponowania przez Burmistrza Gminy Mosina ekspertyzy dotyczącej 

kanalizacji sanitarnej na terenach objętych przedmiotowym projektem 

uchwały; 

− zakresu studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego na terenach objętych przedmiotowym projektem 

uchwały; 
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− problemu utrzymania dróg gruntowych na przedmiotowym terenie. 

Udział w niej wzięli: radna Elżbieta Jarecka, radny Zbigniew Grygier, 

mieszkaniec gminy Mosina [zanonimizowano], radny Jerzy Falbierski 

i radny Mateusz Fabisiak. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Adam Ejchorst, Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, 

Leśnictwa i Rolnictwa Radosław Łucka oraz Zastępca Burmistrza Gminy 

Mosina Roman Kolankiewicz. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst przedstawił 

autopoprawki do projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

pn. „Pecna – tereny południowo-zachodnie” obejmującego część wsi 

Pecna. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” – wniosek 

nr 1 dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

pn. „Pecna – tereny południowo-zachodnie” obejmującego część wsi Pecna 

wraz z autopoprawkami. 

Przewodnicząca obrad Elżbieta Jarecka zwróciła się z prośbą 

o zadawanie pytań do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Mosina i do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

na terenie gminy Mosina oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, które znajdują się w materiałach komisji. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− wprowadzenia obecnie jedynie zmiany dotyczącej frakcji popiołów; 

− kosztu aplikacji ecoharmonogramu i dalszego jej utrzymywania. 

Udział w niej wzięli: radny Zbigniew Grygier, radny Ziemowit Maląg, 

radna Jolanta Szymczak i radna Elżbieta Jarecka.  

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu 

Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa Radosław Łucka, Zastępca 

Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst i Zastępca Burmistrza Gminy 

Mosina Roman Kolankiewicz. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła 6 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się” – wniosek nr 2 dotyczący zaopiniowania projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Mosina. 
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Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst wraz z prowadzącą 

obrady Elżbietą Jarecką udzielił odpowiedzi na pytanie radnego 

Mateusza Fabisiaka dotyczące wskazania, czy projekt uchwały 

dotyczący naliczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

od zużycia wody zostanie przygotowany na następną sesję Rady Miejskiej 

w Mosinie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła 5 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” 

i 1 głosie „wstrzymującym się” – wniosek nr 3 dotyczący zaopiniowania 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie 

gminy Mosina oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Przewodnicząca obrad Elżbieta Jarecka zaproponowała, aby Komisja 

Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa odbyła 

dodatkowe posiedzenie w dniu 3 września 2024 r. w celu zaopiniowania 

projektu uchwały dotyczącego miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wsi Żabinko. 

Mieszkaniec gminy Mosina [zanonimizowano] wyraził zgodę na propozycję 

prowadzącej obrady Elżbiety Jareckiej, aby swoją sprawę mógł 

przedstawić Komisji Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa na jej dodatkowym posiedzeniu w dniu 3 września 

2024 r. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz przedstawił 

wniosek o zmianę organizacji ruchu na ul. Szkolnej w Pecnej, który 

znajduje się w materiałach komisji. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− zgodności z prawem przedmiotowej zmiany organizacji ruchu; 

− trudności dyskutowania z czymś , co ma poprawić bezpieczeństwo. 

Udział w niej wzięli: radna Elżbieta Jarecka, radny Zbigniew Grygier 

i radny Mateusz Fabisiak. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielił Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Roman Kolankiewicz. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” – wniosek 

nr 4 dotyczący zaopiniowania zmiany organizacji ruchu na ul. Szkolnej 

w Pecnej. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz wraz 

z Zastępcą Burmistrza Gminy Mosina Adamem Ejchorstem przedstawił 

wniosek o zmianę organizacji ruchu na ul. Łąkowej w Pecnej, który 

znajduje się w materiałach komisji. 
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W dyskusji radna Jolanta Szymczak poruszyła temat trwałości projektu 

jako potencjalnej przeszkody w realizacji przedmiotowego progu 

zwalniającego. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytanie udzielił Zastępca Burmistrza Gminy 

Mosina Adam Ejchorst. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” – wniosek 

nr 5 dotyczący zaopiniowania zmiany organizacji ruchu na ul. Łąkowej 

w Pecnej. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst wraz z Zastępcą 

Burmistrza Gminy Mosina Romanem Kolankiewiczem i radną Jolantą 

Szymczak przedstawił propozycję ustawienia znaków B-35 na chodniku 

ul. Szkolnej w Mosinie, który znajduje się w materiałach komisji. 

W dyskusji nad przedmiotową propozycją udział wzięli: radna Elżbieta 

Jarecka, radna Jolanta Szymczak, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina 

Roman Kolankiewicz, radny Mateusz Fabisiak, mieszkaniec gminy 

Mosina [zanonimizowano], radny Jerzy Falbierski i radny Ryszard 

Rybicki. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła 7 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” – wniosek nr 6 dotyczący zaopiniowania propozycji 

ustawienia znaków B-35 na chodniku ul. Szkolnej w Mosinie. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz przedstawił 

wniosek o zmianę organizacji ruchu na ul. Prusa w Mosinie – ruch 

jednokierunkowy, który znajduje się w materiałach komisji. 

W dyskusji radny Mateusz Fabisiak poruszył temat pomalowanego 

na kolor pomarańczowy lokalu, w którym sprzedawany jest kebab, 

przy ul. Niezłomnych w Mosinie, legalności tego stanu rzeczy i możliwości 

jej zmiany. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania udzielili: Zastępca Burmistrza Gminy 

Mosina Adam Ejchorst i Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman 

Kolankiewicz. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” – wniosek 

nr 7 dotyczący zaopiniowania zmiany organizacji ruchu na ul. Prusa 

w Mosinie – ruch jednokierunkowy. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz przedstawił 

wniosek o zmianę organizacji ruchu na ul. Bocznej w Krośnie, który 

znajduje się w materiałach komisji. 

W dyskusji nad przedmiotową zmianą organizacji ruchu udział wzięli: 

radny Zbigniew Grygier, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam 
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Ejchorst, radna Jolanta Szymczak, radna Elżbieta Jarecka, Zastępca 

Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz, radny Mateusz 

Fabisiak, radny Ryszard Rybicki i mieszkaniec gminy Mosina 

[zanonimizowano]. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła 6 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się” – wniosek nr 8 dotyczący zaopiniowania zmiany 

organizacji ruchu na ul. Bocznej w Krośnie. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz przedstawił 

wniosek dotyczący montażu słupków blokujących na chodniku ul. Dębowej 

i ul. Promowej w Czapurach, który znajduje się w materiałach komisji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” – wniosek 

nr 9 dotyczący zaopiniowania przedmiotowego wniosku. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst poinformował 

o przyczynach niemożności przeprocedowania projektu technicznego 

ul. Klonowej, ul. Kasztanowej i ul. Lipowej w Daszewicach 

oraz o propozycji mieszkańca Daszewic odsprzedania części swojej działki, 

co dałoby szansę na ukończenie projektu tych 3 ulic. 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: radna Elżbieta Jarecka, 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst, radna Jolanta 

Szymczak, radny Ryszard Rybicki i radny Jerzy Falbierski. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst odniósł się do uwagi 

radnego Mateusza Fabisiaka dotyczącej braku oznakowania poziomego 

na odcinku ul. Głównej w Krośnie.  

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OCHRONY ŚRODOWISKA, 

PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO I BEZPIECZEŃSTWA: 

1. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

pn. „Pecna – tereny południowo-zachodnie” obejmującego część wsi 

Pecna wraz z autopoprawkami. 

2. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Mosina. 

3. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na terenie gminy Mosina oraz ustalenia stawki 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

4. Komisja pozytywnie opiniuje zmianę organizacji ruchu na ul. Szkolnej 

w Pecnej (interpelacja radnego Michała Sobieskiego).  
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5. Komisja pozytywnie opiniuje zmianę organizacji ruchu na ul. Łąkowej 

w Pecnej (interpelacja radnego Michała Sobieskiego). 

6. Komisja pozytywnie opiniuje propozycję ustawienia znaków B-35 

na chodniku ul. Szkolnej w Mosinie (problem zgłoszony przez 

mieszkańców). 

7. Komisja pozytywnie opiniuje zmianę organizacji ruchu na ul. Prusa 

w Mosinie – ruch jednokierunkowy (wniosek mieszkańców). 

8. Komisja pozytywnie opiniuje zmianę organizacji ruchu na ul. Bocznej 

w Krośnie (interpelacja radnego Mateusza Fabisiaka). 

9. Komisja pozytywnie opiniuje wniosek dotyczący montażu słupków 

blokujących na chodniku ul. Dębowej i ul. Promowej w Czapurach 

(interpelacja radnego Artura Silskiego).  

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 20:28.  

protokołował przewodniczyła 

(-) Piotr Sokołowski (-) Elżbieta Jarecka 


